
Re:  Cie.  22 januari 
Dag Jaap, 
 
Met alle plezier kom ik nog eens terug op onderstaande vraag. Hoewel je onjuiste 
beweringen doet. 

1. Bij de stukken van de concept-evenementenvergunning heeft het Veiligheidsplan wel 
degelijk ter inzage gelegen. Dat is vanmiddag ten overvloede nog eens gecheckt. 

2. Bij de concept-evenementenvergunning en de aanvraag evenementenvergunning die 
ter inzage hebben gelegen zat inderdaad geen ecologisch rapport. Dat is logisch 
want dat rapport speelde geen rol speelde bij het verlenen van de de 
evenementenvergunning. Deze hoefde daarom op dat moment ook niet ter inzage te 
worden gelegd. 

3. De ecologische stukken gingen op een later moment (25/7) wel ter inzage. Dat was 
bij de ontwerpbeschikking omgevingsvergunning. Daar hoorde deze informatie ook 
thuis. 

4. Het geluidsrapport is inderdaad niet ter inzage gelegd bij de concept-
evenementenvergunning. Dat is achterwege gelaten omdat in eerste instantie de 
normen uit het activiteitenbesluit (Besluit van 19 oktober 2007, houdende algemene 
regels voor inrichtingen) werden aangehouden. Deze normen waren integraal 
opgenomen in de conceptvergunning. Volgens de initiatiefnemer was dat veel ‘te 
streng’. Aan het einde van de procureur bleek dat de geluidsnormen uit het 
activiteitenbesluit niet gebruikt konden worden. 

 
Overigens is de burgemeester op zijn verzoek zelf begin maart 2018 door de ambtelijke 
organisatie expliciet geïnformeerd over wat er speelde. De (nieuwe) raad is door de 
burgemeester eind maart 2018 expliciet geïnformeerd. Daarna hebben we met z’n allen goed 
gevolgd wat de ontwikkelingen waren. Daar zijn ook vragen over gesteld. Maar, zoals 
gisteravond nog eens werd herhaald, heeft de gemeenteraad het standpunt ingenomen, dat 
de afhandeling van de aanvragen (formeel-juridisch) een verantwoordelijkheid was van de 
burgemeester en het college van B&W. 
 
Hopelijk is deze beantwoording tot je genoegen. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
Christa. 
Verstuurd vanaf mijn iPad 
 
 
Op 23 jan. 2020 om 14:13 heeft " volgende geschreven: 

  

Geachte Mevr. Oosterbaan en overige Raadsleden.   Ik bleef U gisteravond een 

vraag schuldig na mijn inspraak omtrent het Eilan Festival.   Het antwoord erop 

luidt: 

                  

                        Er is slechts één vergunningsaanvraag en één concept vergunning 

ter inzage gelegd.  Ecologische rapporten, geluidsrapport veiligheidsplan, e.d. 

zijn ons pas 

                        toegekomen via derden en officieel na het aanspannen van een 

rechtelijke procedure. 
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                        Nieuwe rapporten hebben ons pas bereikt nadat een nieuwe 

procedure was aangespannen, nadat in het holst van de nacht een nieuwe 

vergunning was verleend. 

                        Het had overigens de Raad gesierd om al in 2017 kritische vragen 

te stellen.  

  

Ik hoop U hiermee voldoende te hebben geantwoord.                                M.vr.gr. 

/ Jaap Smit – secr.  SOS 

 


